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    Poznań, 26 maja 2020 r. 

 
 

INTERPELACJA  

 

 

Dotyczy: planowanych cięć w środkach będących do dyspozycji rad osiedli. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z pojawiającymi się plotkami dotyczącymi planów cięć w wysokości środków 

będących do dyspozycji rad osiedli na rok 2021 oraz umniejszeniu kwoty przeznaczonej na 

organizację tzw. konkursu grantowego dla osiedli proszę o udzielenie odpowiedzi na pytania: 

 

1. Czy takie plany nadal są rozważane? 

2. Co zakłada propozycja Pana Prezydenta? Jakie są szczegóły propozycji? Czy to prawda, że 

osiedla mogą „stracić” ok 20-30% środków? Kiedy PU w tej sprawie trafi na sesję RMP? 

3. Czy zmiany w finansowaniu rad osiedli będą konsultowane z radami osiedli? Jeżeli nie, to 

dlaczego? 

 

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 

 


